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>1.虎年英语祝福语
1、愿你：春节快乐!平安幸福，步步高升!
Wish you a happy Spring Festival! Peace and happiness, rising step by step!
2、新年钟声里，我举起杯，任一弯晶莹的思绪在杯底悄悄沉淀，深深地祝福你快乐!
In the New Year bell, I raise my cup, any crystal thoughts quietly settle at the bottom of the cup, deeply wishing you happiness!
3、幸福来报到，事业步步高，送个金元 宝，钱财装满包，祝你__年行大运!
Happiness to report, career step by step, send a golden treasure, money packed, wish you luck in the year of __!
4、除夕到，我在你家门口贴上欢乐春联，让你永远开心快乐。
On New Year\'s Eve, I paste happy couplets on your door to make you happy forever.
5、新年到了，祝幸福安康身体健，吉祥如意合家欢!
New Year is coming. Wish you happiness, health and good luck.
6、除夕到了，祝你乐观向上，勇当幸福先锋!
New Year\'s Eve is here, I wish you optimism and upward, be the pioneer of happiness!
7、除夕，愿你爆竹声中除旧恨，困扰少少;烟花夜里吸好运，福气多多。
On New Year\'s Eve, I wish you good luck in smoking fireworks.
8、祝你除夕快乐团团圆圆，大吉大利甜甜蜜蜜。
Wishing you a happy reunion on New Year\'s Eve. Good luck and sweet.
9、愿你度过最美好的新年!
May you have the best New Year ever!
10、朋友无须有多少，有你有就行。祝你新年快乐。
You don\'t have to have many friends, just have them. Happy New Year to you.
>2.虎年英语祝福语
1、这一刻，让云儿将我最深的思念捎到你的身边，点缀你那甜蜜的梦，愿你拥有一个幸福美满的新年!
At this moment, let the clouds bring my deepest thoughts to you, embellish your sweet dreams, and wish you a happy New Year!
2、声声祝福，丝丝友情谊，串串思念，化作一份礼物，留在你的心田，祝新年快乐，万事如意!
Sound of blessing, silk friendship, string of miss, into a gift, stay in your heart, I wish a happy New Year, all the best!
3、朝阳是新生的力量，督促奋斗的人前进;新年是新年的伊始，带来等待的人希望。朋友，新年快乐!
The rising sun is a new force that urges struggling people to move forward; the New Year is the beginning of the New Year, bringing hope to those who wait. Happy new year, friend!
4、过去的一年我们合作的很愉快，谢谢您的关照，祝您全家欢乐，心想事成!恭贺新禧，大吉大利。
In the past year, we have had a very pleasant cooperation. Thank you for your consideration. I wish you all the best of happiness. Congratulations on the new year.
5、春天到，雪花飘，人们的心情乐呵呵，新年新春气色好，处处张灯又结彩，人到，福到，幸运到。
Spring arrives, snowflakes float, people\'s mood is happy, the New Year and New Year look good, everywhere lanterns and colors, people arrived, lucky arrival.
6、新年伊始，喜气洋洋，祝快乐开心朝午暮夜!辞旧迎新，如烟往事随风逝，愿轻松幸福春夏秋冬!
Happy new year at the beginning of the New Year! Farewell to the old and welcome the new year, like the past and the wind, happy, spring, summer, autumn and winter!
7、人之所以快乐，不是得到的多，而是计较的少;财富不是一辈子的朋友，朋友却是一辈子的财富!
People are happy, not get more, but care less; wealth is not a lifetime of friends, friends are a lifetime of wealth!
8、两行足迹，吟着长长的诗句;爱的力量，撑着浓浓的冬夜，引我们走进洁白的梦里。祝你新年快乐!
Two lines of footprints, singing a long poem; the power of love, supporting a thick winter night, led us into a white dream. I wish you a happy New Year!
9、祝今后的日子里，健康时时伴着你，快乐刻刻绕着你，幸运常常随着你，美丽永远陪着你!
Wish you health and happiness in the days to come, luck and beauty will always be with you.
10、新年祝你人气高高，快乐飘飘，苦也陶陶，乐也陶陶;喜气高照，运气正妙，青春年少，开怀常笑!
New Year wish you high popularity, joy, bitter pottery, happy pottery; joy, good luck, youth, laughter!
>3.虎年英语祝福语
1、祝福你及你所爱的人拥有美好的一年。
May its blessings lead into a wonderful year for you and all whom you hold dear.
2、祝你在节日和新的一年中享有无限的快乐。
To wish you special joy at the holidays and all year.
3、传统佳节之际，献上殷殷祝福，祝新年万事如意!
Warm hearted wishes for a happy New Year filled with all your favorite things.
4、给你特别的祝福，愿新年带给你无边的幸福如意。
A cheery New Year hold lots of happiness for you!
5、让温馨的祝愿幸福的思念和友好的祝福，在新年来到你身边，伴你左右。
Much joy to you in the up coming year May the warmest wishes, happy thoughts and friendly greetings come at New Year and stay with you all the year through.
6、千山万水，隔不断我在佳节对你的思念。
Even though we are apart, you are in my heart this season.
7、我要在你的怀抱里度过今年的春节
I want to be in your arms this New Year.
8、在此佳节，唯有你在心中。
I\'m only thinking of you this New Year.
9、愿所有的春诞节都如此欢快明亮!
I hope all of our New Year are this bright!
10、此信短短无墨香，字里行间祈愿忙，夜夜华灯伴星光，日日希冀暗流淌，幸福新年好时光，心中情谊总激荡，愿你新的一年幸福无忧，新年欢畅!
This letter just no ink, between the lines for busy, night lights and star, I hope the undercurrent drips, happy New Year good time, total heart feelings surging, wish you happy new year without sorrow, happy new year!
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1、新年佳节，敬祝您欢喜自在，如意吉祥!
New Year\'s Day, I wish you joy and ease, and good luck!
2、愿你在这一年里，事事顺心、如意!
May everything go smoothly and smoothly in this year!
3、祝愿你快乐每一天，幸福到永远，精彩生活永不变!
I wish you happiness every day, happiness forever, wonderful life will never change!
4、愿你们在新年中开开心心，快快乐乐，平平安安。
May you have a happy, happy and peaceful New Year.
5、愿您新春快乐，万事如意，开心幸福!
Wish you a happy New Year, all the best, happy and happy!
6、祝你在新的一年里万事如意，身体安康，新年快乐!
I wish you all the best in the new year, good health and a happy New Year!
7、新年来临，祝新年快乐，愿你时时刻刻幸福欢乐!
New Year time is here. I hope you have a wonderful New Year. May every day hold happy hours for you!
8、除夕夜，送你吉祥祝福语，愿你生活美满幸福长!
New Year\'s Eve, send you auspicious wishes, wish you a happy and long life!
9、愿您在新的一年充满快乐。
May you have a happy New Year.
10、除夕之夜钟声响，鞭炮齐鸣过新年。
On New Year\'s Eve, bells ring and firecrackers ring in unison for the New Year\'s Eve.
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1、除夕送走一切烦，快乐回家过大年，举家亲友团聚，笑道今年胜往年。
On the eve of new year\'s Eve, all the trouble is gone. Happy to go home for the new year, family and family reunion.
2、在这快乐分享的时刻，思念好友的时刻，美梦成真的时刻。祝你新年快乐，佳节如意!
In this happy time to share, the time to miss your friends and the time when your dreams come true. I wish you a happy new year and a happy holiday.
3、我已经把我的祝福放在365朵花苞中，它们每天开放一朵，每天给你美好的祝福。
I have put my blessings in 365 flower buds, they open one every day, every day to give you good wishes.
4、愿好友平安、幸福!将这份“超重”的祝福，借春节的气氛，送给最特别的朋友，春节快乐!
May your friends be safe and happy! Give this \"overweight\" blessings to the most special friends through the spring festival atmosphere. Happy Spring Festival!
5、春节佳节到来，你可知道，我正在某个角落里想着你，此时此刻思恋就穿梭在我们彼此心间。
Spring Festival is coming, you know, I\'m thinking of you in a corner, at this moment the love is shuttling between us.
6、喜迎新春佳节之日，普天同庆，愿来年的我们也能健康成长，学业有成，开开心心每一天!
Happy New Year\'s Day, all celebrations, I hope that the next year we can also grow up healthy, academic success, happy every day!
7、新年的钟声悠然响起，飘送着我的祝福，萦绕在您的身边。
The bell of the new year is ringing, and my blessing is haunting you.
8、这一刻!有我最深的思念，让云儿捎上我的祝福，点缀你甜蜜的梦，愿你幸福快乐!
This moment! With my deepest thoughts, let Yun Er bring my blessing and embellish your sweet dreams, wishing you happiness and happiness!
9、新的一年，新的心愿，新的希望，新的生活，祝您新年、新春、新生活好、好、好!
New year, new wishes, new hope, new life, I wish you a good, good, good, good New Year, new life!
10、继往开来迎新岁，举金杯春满万户;与时俱进贺丰年，传笑语喜盈千家。
Carry on the past and open the road to meet the new year\'s age, carry the golden cup of spring to 10000 households, and keep pace with the times.
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